
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

RONDVRAAG ‘UITBREIDING BASISSCHOOL DE REGENBOOG  1 

Rondvraag voor de commissie maandag 3 september 2018  

inzake ‘Uitbreiding basisschool De Regenboog’ 
 

 

Mevrouw de Voorzitter, 
 
 

De fractie van GBW heeft uit de media vernomen dat Basisschool De Regenboog nog steeds 

met ruimtegebrek kampt en er op korte termijn geen uitzicht is op uitbreiding. 

In eerste instantie waren er buurtbewoners die protest aantekenden tegen uitbreiding van de 

school maar nog voor de zomervakantie leek de buurt het eens te zijn geworden met de 

basisschool over nieuwe aanrij- en looproutes. 

De gemeenteraad heeft aangedrongen op een onderzoek naar een basisschool in Hoogeland. 

Echter te verwachten valt, dat er jaren overheen zullen gaan voordat een mogelijke school 

gerealiseerd zal zijn. De gemeentelijke lezing zou zijn dat het krediet niet is vrijgegeven omdat 

de kosten hoger uit zullen vallen dan oorspronkelijk werd geraamd en het onderzoek loopt 

voor een basisschool in Hoogeland. 

De krapte binnen Westlandse scholen is iets wat een ieder aan zag komen en waarvoor de 

wethouder ook meer dan eens is gewaarschuwd. Nu het probleem zich daadwerkelijk lijkt aan 

te dienen is dit probleem niet 1, 2, 3 opgelost. De basisschool heeft ons aangegeven dat 80% 

van de leerlingen afkomstig is uit de wijk Pijletuinen. Uitbreiding van de Regenboog kan ons 

inziens parallel lopen aan een onderzoekstraject voor een school in Hoogeland. 

  

Bovenstaande leidt tot de volgende vragen: 
 

 

 Klopt het dat basisschool De Regenboog zal moeten wachten met uitbreiding tot een 

eventuele school in Hoogeland is gerealiseerd? 

 

 Kan de wethouder aangeven wat het vervolgtraject zal zijn voor basisschool De 

Regenboog? 

 

 Wat ziet de wethouder als korte termijn oplossing voor het ruimte gebruik binnen 

basisschool De Regenboog?  

 

 

 

 

Namens Gemeentebelang Westland 

Mireille van der Stelt 


